
PROTOKÓŁ Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Społecznej 

Rady Miejskiej Międzychodu 

z dnia 26 sierpnia 2024 r. 

BRM.0012.28.2024 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Członkowie Komisji Społecznej zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 do  

protokołu. 

2. Radosław Gałężewski – Prezes OSP 

3. Sławomir Pastok- inspektor UMiG Międzychód 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Wizyta w jednostce OSP Międzychód. 

 

Posiedzenie odbyło się w jednostce OSP w Międzychodzie.  

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Tomala.  

 

Ad. 1.  

Pan Prezes poinformował zebranych, że jednostka działa w tym samym miejscu od 1881 

roku. Od 2021 r. wpisana jest do Krajowego Systemu Gaśniczo – Ratunkowego. Aktualnie 

zrzesza 50 członków – 25 członków jednostki operacyjno-technicznej (posiadają wszystkie 

uprawnienia i badania lekarskie), 19 osób to członkowie czynni wspierający, 6 osób to 

drużynowi. 

Jednostka posiada następujący sprzęt: samochód ratowniczo-gaśniczy, 6 osobowy, w pełni 

wyposażony, samochód ratowniczo-rozpoznawczy, samochód Berlingo, łódź ratowniczą, 

sprężarkę do ładowania butli z tlenem.  

Od momentu wpisania do KSGR jednostka wyjeżdżała:  

- w 2021 roku 139 razy – 28 pożarów, 47 miejsc zagrożeń, 62 zabezpieczenia terenów, 2 

fałszywe alarmy 

- w 2022 roku 219 razy – 60 pożarów, 90 miejsc zagrożeń, 66 zabezpieczenia terenów, 3 

fałszywe alarmy 

- w 2023 roku 99 razy – 23 pożarów, 28 miejsc zagrożeń, 23 zabezpieczenia terenów, 8 

fałszywe alarmy 

- w 2024 roku 74 razy – 18 pożarów, 30 miejsc zagrożeń, 19 zabezpieczenia terenów, 7 

fałszywe alarmy. 

W OSP służy 6 czynnych strażaków z Powiatowej Straży Pożarnej. Młodzież po ukończeniu 

18 roku życia kieruje się na bezpłatne szkolenie i robi się badania lekarskie. Gmina pokrywa 

również koszty ubezpieczeń. 

Pan Rany Tomasz Tomala zapytał o potrzeby strażaków. 



Pan Prezes odpowiedział, że główną bolączką jest niefunkcjonalny budynek remizy 

wymagający aktualnie generalnego remontu. W budynku nie ma miejsca na organizację 

większych szkoleń, garaże są za małe.  

Oprócz dotacji z Gminy strażacy sami pozyskują środki u sponsorów. 

W 2021 roku z Gminy uzyskano 108 tyś. zł, pozyskano 64 tyś zł., w 2022 roku  Gmina 44 tyś. 

zł, środki własne 44 tyś. zł., 2023 rok Gmina 38 tyś. zł., środki własne 11 tyś. zł. 

Następnie Radni udali się na oglądanie remizy i sprzętu. 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokołowała:              Przewodniczący Komisji Społecznej 

 Alicja Napierała                       Tomasz Tomala 


